

《单词百科:frequently是什么意思?frequently怎么发音?frequently的解释和用法》

英语单词frequently是什么意思?frequently怎么读?frequently怎么发音?大哲网为您整理了frequently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

frequently怎么读

frequently的读音:[fri kw ntli]

frequently的意思

1、adv.频繁地，经常;

frequently的近义词

1、always adv.总是，老是;永远，始终;常常;不断地;

2、commonly adv.通常地;一般地;平凡地;粗俗地;

3、habitually adv.习惯地，惯常地;素;素常;

4、normally adv.通常;正常地;

5、oft adv.常常，再三;

frequently的反义词

1、 infrequently adv.稀少地，珍贵地；

frequently的双语例句

1、 Buses run frequently between the city and the airport.

公共汽车频繁地来往于市区与机场之间。

2、 A shuttle bus runs frequently between the Inn and the Country Club.

一辆区间公交车频繁地往返于这家旅馆和那个乡村俱乐部。

3、 At one time we met frequently.

过去我们曾常常见面。

4、 She's frequently difficult [at odds] with me.

她动辄跟我 怄气。

5、 It frequently appears that Bell mistrusts all journalists.

似乎贝尔常常对所有新闻记者都持怀疑态度。

6、 Frequently sufferers of this kind of allergy are also sufferers of asthma.

患有这种过敏症的人也经常会患有哮喘病。

7、 If you travel frequently, find an agency that will change one foreign currency directly into another.

如果经常旅行，找一家能直接兑换外币的旅行社。

8、 They are frequently admonished for their failure to act quickly.

他们因行动迟缓而多次受到责备。

9、 The actress needed to be prompted frequently.

那女演员经常需要提示。

10、 Iron and folic acid supplements are frequently given to pregnant women.

铁剂和叶酸片常被配给孕妇服用。

11、 By this time she was in her nineties and needed help more and more frequently.

到这个时候她已经90多岁了，越来越频繁地需要帮助。

12、 A sensitive bladder can make you feel the need to pass water frequently.

敏感性膀胱让你有尿频感。

13、 As a politician Jefferson frequently lashed out at the press.

作为一个政治人物，杰斐逊常常抨击新闻界。

14、 Consonants are frequently assimilated to neighboring consonants.

辅音往往被其邻近的辅音同化。

15、 I like that you should call on me frequently.

我喜欢你经常来拜访我。

16、 The reality of mothering is frequently very different from the romantic ideal.

养育孩子的现实经常与浪漫的理想大相径庭。

17、 They frequently plumb the depths of loneliness, humiliation and despair.

他们常常陷入孤独、屈辱和绝望的深渊。

18、 Governments frequently ignore human rights abuses in other countries if it is politically expedient to do so.

如果在政治上对自己有利，各国政府经常忽视其他国家侵犯人权的行。

以上是大哲网为您整理的frequently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于freq

uently的用法、freque

ntly的释义、frequently的相关详情请点击：<https://dict.dazhe5.cn/frequently>